
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ ŠKOLSKÉ RADY AG  

Datum: 10.10.2023  

Místo: online konference 

 Čas: 19:30 – 20:30 

Přítomní členové: Irena Pohl Houkalová, Pavel Koronthály, Vlasta Rosická, Tomáš Pešek, Jan Váňa, 
Milan Herian 
Omluveni: Vít Kolář  

1. Usnášeníschopnost, schválení programu jednání 
  přivítání předsedkyní Školské rady (dále jen ŠR)  kontrola usnášeníschopnos  (ŠR 
prohlášena za usnášeníschopnou)  
 představení programu jednání a schválení tohoto programu (všichni členové pro) 
 
 

Program: 

1) Projednání návrhu nového jednacího řádu Školské rady Arcibiskupského gymnázia 
2) Následný postup 
3) Různé 
 

1) Členové ŠR, paní Vlasta Rosická a pan Pavel Koronthály zpracovali v rámci projektu SPQAG 
(Rozvoj demokra ckých ins tucí školy) návrh jednacího řádu a předložili členům ŠR dokument 
k připomínkám. Paní Vlasta Rosická seznámila v rámci jednání všechny přítomné s návrhy 
změn a jejich důvody. ŠR prošla společně celý dokument a diskutovala o navrhovaných 
změnách i dílčích formulacích. Po proběhlé diskusi bylo nové znění jednacího řádu schváleno 
všemi přítomnými členy. 

 

2) ŠR projednala možnost posunu  termínu voleb do ŠR s cílem umožnit co největšímu počtu 
voličů účast u voleb. Jelikož za m není technicky možné uspořádat volby elektronickou 
formou, ŠR považuje za op mální termín voleb spojit s termínem konání třídních schůzek 
(jaro 2024). 
V této souvislos  se přítomní členové ŠR shodli, že zváží a do konce ledna 2024 oznámí, zda 
jsou ochotni rezignovat na svůj mandát ve ŠR k datu konání jarních třídních schůzek, aby byla 
umožněna včasná příprava voleb a prezentace kandidátů do příš ho volebního období. 
 

3) Příš  řádné jednání ŠR je naplánováno předběžně na polovinu ledna 2024. 

 

Zapsala: Irena Pohl Houkalová 

Ověřila: Vlasta Rosická 


